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Tittade tillbaka i gamla nummer av Nytt ifrå’ Markera för att 
få lite inspiration inför detta numrets Redax Ruta. Kom dock 
inte längre än till tidningarnas framsidor. Den äldsta tidningen 
i just mina gömmor är från 2007, omslaget är orange och vår 
klubbstuga pryder första sidan. Åren därefter är det alltifrån 
kontroller, foton på klubbmedlemmar, löparskor, cyklar, 
skogsvägar, blommor, kottar och mycket annat. 
Har du någon bild som du vill pryda tidningens omslag med? 
Skicka gärna in den till oss.

Tills vi ses och hörs igen hoppas jag att ni får en härlig vår och 
att vi kanske ses på någon orienteringstävling framöver ?!?

Hälsningar från

Redax ruta



Ordförar´n har ordet
För fem år sedan var jag helt säker på att jag aldrig mer skulle skriva 
”Ordförar´n har ordet”. Nu sitter jag här och gör det ändå!
Jag är tillbaka som klubbens ordförande. Valberedningen lyckades inte hitta 
någon ordförande och att ha en förening utan fungerar inte. Min förhoppning 
är att det bara blir tillfälligt och att vi snart kan hitta någon annan. Under tiden 
ska jag göra mitt bästa för att klubben ska fungera så bra som möjligt. För att 
den ska göra det så behöver jag ert stöd. Tyvärr har ju klubben krympt en del 
de senaste åren. Det gör det nu ännu viktigare att alla medlemmar verkligen 
ställer upp på de aktiviteter som vi har.

Jag vill börja med att tacka Johan för de år han varit ordförande. Jag hoppas 
att han även i fortsättningen vill jobba i klubben även om det inte är som 
ordförande. Nu ska han koncentrera sig på U10-mila som vi arrangerar i 
augusti så får vi se vad som väntar sedan. 

Det största som händer i år är att vi ska arrangera 
ungdomens 10-mila i Fotskäl. Redan nu är 
arbetet igång. Det finns en grupp som håller på att 
organisera upp arbetet och vissa chefer är redan 
utsedda. Banläggningen, där jag själv är inblandad, 
har startat. Under våren kommer fler och fler 
personer att arbeta med arrangemanget. Både för 
vår ekonomi och för sammanhållningen i vår klubb 
är det viktigt att så många som möjligt tar uppdrag i 
arrangemanget.

Planerna för året ser annars ut ungefär som de sett 
ut de senaste åren. Det blir sociala aktiviteter, olika 
former av träning och så ska vi naturligtvis tävla. 
Mer om detta kan ni läsa på annan plats i tidningen 
och löpande information kommer att finnas på vår 
hemsida och Facebook. 

Tillsammans kan vi göra underverk!  
Bo Herdersson
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Vårupptakt 7e april. 
Med arbetsdag vid stugan. 

Årets vårupptakt kommer kombineras med en arbetsdag vid stugan.  
Vi börjar kl. 09.00. Har man inte möjlighet att komma då så går det bra att 
droppa in när som helst under dagen. Klubben bjuder på en enklare lunch.  

Vid 15.00 blir det fika och i samband med det information om vårens  
verksamhet och tävlingsprogram. En utförlig inbjudan kommer att finnas  

på vår hemsida och på Facebook. 

Välkomna!  
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EKONOMISIDAN

Nytt år och då är det dags att betala medlemsavgiften. Avgiften för 2024 
är oförändrad, det vill säga, 200 kr för vuxna (det år man fyller 21 år) 
och 400 kr för familj och 100 kr för ungdomar (upp till 20 år).  
Mer information om hur man betalar finns i mittuppslaget i tidningen.

Om man ser till hur ekonomin är i klubben så är den fortsatt bra och vi 
har fortsatt placerat en del av klubbens kapital i ett fasträntekonto för att 
få mer ränta på pengar som vi inte använder för tillfället.

En stor inkomstkälla under året är att vi är med och arrangerar  
Ungdomens 10-mila i Fotskäl första helgen i augusti, så där hoppas  
vi att kunna dra in en bra slant till klubbkassan. Vidare kommer vi att  
arrangera Naturpasset med start 1 april. 

Mer om detta kommer på vår hemsida. Intäkterna kommer främst  
från medlemsavgifter, uthyrning av klubbstugan, bidrag från stat och  
kommun och försäljning av Ullmax kläder. På vår hemsida finns länkar 
till Bingolotto och Sverigelotten och då får klubben provisionen.  
Utgifter är till största delen driften av klubbstugan och startavgifter. 

Kassören

Psst! 
Glöm inte att du alltid 
kan köpa produkter från 
Ullmax via OK Mark.



Vi säger stort grattis till
Gun Britt Kvist Persson

Barbro Andersson
Eva Andreasson och 
Kerstin Johansson

Som har fyllt eller kommer att fylla 
alldeles lagom många jämna år!
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Välkomna till OK Marks klubbstuga
den 6 juni kl 15:00

I årets upplaga av KM i mete tävlar vi i följande klasser:
- Störst
- Flest

- Minsta fisken

Ingen föranmälan - bara kom!

Vi avslutar sedan kvällen med en gemensam grillafton
dit alla OK Markare är hjärtligt välkomna, oavsett om 

du är med på metet för eller inte, för att bara umgås och 
ha en trevlig kväll tillsammans.

Grillen är tänd så det är bara att ta med du vill grilla 
samt det du vill dricka till. Kaffe och kaka fixar vi.

Om du vill komma till vår grillafton så anmäl er till 
Bo Herdersson 070-658 72 51
Maria Svensson 070-228 57 31

senast den 3 juni 

Välkomna!
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U 10-mila
I år kommer OK Mark, tillsammans med OK Räven, Skene SoIS och 
OK Orinto, att arrangera Ungdomens 10-mila i Fotskäl. 
Vi hoppas du/ni vill hjälpa till!

Tävlingshelgen är den 2-4 augusti och vi söker nu dig som vill hjälpa till att 
planera och leda delar av detta arrangemang. 

Lite längre fram kommer vi att göra en förfrågan efter dem som kan vara med 
veckan före tävlingarna och under tävlingsdagarna. Du som kan och vill ta 
något uppdrag bokar lämpligen den tiden i din kalender redan nu!

Arrangörsklubbarna delar på det ekonomiska överskottet i förhållande till hur 
många timmar varje förenings medlemmar lagt ner. Därför är det viktigt för 
OK Mark att våra medlemmar gör så stor del av arrangemanget som möjligt. 
Det ger oss en bra ekonomisk grund för vår verksamhet. Inte minst viktigt är 
det att när man arrangerar får man en bra gemenskap i klubben och även över 
klubbgränserna. Det är både utvecklande och trevligt!
       Johan Lundblad

Intresseanmälan görs till Gun Frisk,  
gunelisabetfrisk@gmail.com 

eller mobil 070 621 42 48
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Till minne av

Per Knubbe

Per Knubbe har allt för tidigt lämnat oss. För många av oss blev det en stor 
chock. Det fanns absolut inget som tydde på att det skulle ske nu.

Per har varit medlem i OK Mark i många år. Han blev medlem när ena dottern 
började orientera. Som den genuina föreningsmänniska han var dröjde det inte 
länge innan han började hjälpa till i klubbarbetet. Så småningom prövade Pers 
två andra barn också att orientera och så även Per. Efter hand som åren gick 
blev han mer och mer involverad i klubbarbetet. I många år var han medlem i 
styrelsen och han hade ofta tunga uppdrag när klubben arrangerade tävlingar. 
När O-Ringen Borås arrangerades 2015 jobbade han centralt i organisationen 
både under förberedelserna och under genomförandet. Som alltid gjorde han 
en mycket gedigen insats och engagerades därför även av senare arrangörer.

Vår klubbstuga bär många spår av Per. Han har ofta varit den som sett till  
saker har blivit gjorda och även deltagit i genomförandena.

Per var en flitig orienterare på motionsnivå. Så många pallplatser blev det väl 
inte men i sann idrottsanda kämpade han alltid väl. Tävlade gjorde han för att 
det var roligt och ett sätt att hålla sig i form. 

Per deltog ofta i klubbens sociala aktiviteter som promenader och aktiviteter  
i och runt vår klubbstuga. 

Per lämnar ett stort tomrum efter sig. Vi kommer att minnas honom som en 
person som i första hand såg möjligheter och lösningar i stället för problem. 
Han hade en förmåga att leda verksamhet som är ovärderlig i klubbarbetet. 
Kort sagt han fick saker att hända.

Våra tankar går till Pers familj och vi sörjer honom med dem.  
I vårt minne kommer han att finnas för alltid.

OK Mark
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Månadsplaner

Mars
12  Gympa     Örbyskolan  19.00
19  Gympa     Örbyskolan   19.00
26  Gympa     Örbyskolan   19.00

April
1  Naturpasset startar
3 MTBO introduktion  Klubbstugan  18.30
7  Vårupptakt, med röjning vid stugan. Se inbjudan.
10  Träning MTBO       18.00
24  Träning MTBO       18.00

Maj
4-5  10-Mila
6  Styrelsemöte    Klubbstugan   18.30
10  MTBO SM sprint Ulricehamn
11  MTBO SM medel Ulricehamn
12  MTBO SM lång Ulricehamn
19  DM sprint Lidköping
 
Juni
6  KM i mete samt Grillkväll
10 Manusstopp
17  Styrelsemöte    Klubbstugan   18.30
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Medlemsavgift 2024
Då var det dags för medlemsavgiften 

för 2024 och avgiften är oförändrad, dvs:

100 kr  
(för ungdom upp t.o.m. 20 år)

200 kr vuxen
400 kr familj

Betalning görs på Bg 502-9871 eller via 
swish på 123 609 69 60 eller använd  

QR-koden nedan och ange namn.
Betalas senast 31 mars.
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En hälsning från 
Ok Marks Gympa-elit!
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Uthyrning av OK Marks klubbstuga.

Stugan får hyras av föreningar och privatpersoner.
Bokning görs hos Bo Herdersson: bo.herdersson@telia.com,  
0706-58 72 51 

Köket innehåller kyl- och frysmöjligheter, spis och husgeråd samt 
diskmaskin. En toalett som är handikappanpassad finns i entrén.  
I källarplan finns två omklädningsrum, toaletter, dusch samt gemensam 
bastu. 
 
Hyran är fastställd till:
Stora salen och kök - 1200 kr/dygn
Stora salen, kök och omklädningsrum - 1500 kr/dygn  
(bastuavgift 100 kr/dygn tillkommer)
Stora salen och kök (max 4 timmar) - 600 kr
Lägerhelg (3 dagar) - 4500 kr + 50 kr/deltagare  
(bastuavgift tillkommer)
Endast omklädningsrum - 300 kr + bastuavgift
Bord och stolar (oavsett antal) - 300 kr/disponeras i 5 dygn

Vid uthyrning av klubbstugan gäller följande:
- Den som står som hyresgäst ska vara minst 30 år och närvara i stugan under   
  uthyrningen. 
- Det är inte tillåtet att hyra stugan till en annan person. 
- Hyresgästen förbinder sig att följa de brand-och säkerhetsinstruktioner och   
   ordningsregler som finns för stugan och att förmedla dessa till övriga som befinner   
   sig i klubbstugan. 
- Hyresgästen förbinder sig att ersätta material/utrustning, inventarier eller annat som  
  skadats eller förlorats.
- Vid uthyrning fredag eller lördag ska stugan vara städad senast 15.00 dagen 
   efter uthyrningen om ej annat avtalats. Övriga dagar städas den direkt efter      
   användandet.
- Hyresgästen förbinder sig att städa klubbstugan efter användandet enligt de   
  instruktioner som  finns. Om stugan inte är fullgott städad debiteras en städavgift  
  med 2000 kr. Vid avbokning av hyra senare än 7 dagar före uthyrningen debiteras  
  full kostnad. Nyckeln återlämnas senast 16.00 dagen efter uthyrningen. Borttappad     
  nyckel debiteras med kostnad för låsbyte. 
- Rökning är inte tillåten i klubbstugan. 
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Guns kryddiga blomkålsgryta  
med rostade mandlar & russin
För 4 portioner behövs;

150 g gul lök
800 g blomkål
70 g babyspenat
½ msk ingefära
1 msk curry
1 tsk oregano
2 tsk kanel
1 tsk spiskummin
4 portioner quinoa
2 msk neutral olja
1 dl russin
½ dl tomatpuré
1 vitlöksklyfta
2 lagerblad
1 msk honung
1 krm sambal oelek
 400 ml körsbärstomater
390 g kikärtor
100 g mandlar
100 g körsbärskvisttomater
2 dl turkisk yoghurt
salt

1. Hacka lök. Dela blomkål i bitar. Skölj spenat.
2. Blanda ingefära, curry, oregano, kanel, spiskummin och 2 tsk salt.
3. Koka quinoa.
4. Hetta upp olja i en gryta och fräs löken, blomkålen, russin, tomatpuré,pressad 
vitlök, lagerblad, honung, sambal oelek och kryddblandningen på medelhög värme
i cirka 5 minuter. 
5. Tillsätt körsbärstomater, sköljda kikärtor och 5 dl vatten. Låt puttra i cirka 5 
minuter. Vänd ner den sköljda spenaten och låt puttra ytterligare 5 minuter. 
6. Torrosta mandlar i en stekpanna cirka 3-5 minuter. Grovhacka och lägg i en skål. 
Klyfta körsbärskvisttomater. 
7. Strö över mandeln och tomaterna innan servering. Servera grytan med quinoan och 
turkisk yoghurt. 
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Mountainbikeorientering 
Idrott i hög fart som kräver snabba beslut. 

Att cykla Mtbo innebär att man får cykla på okända stigar i hög fart.  
Man cyklar på någon typ av terrängcykel (mountainbike). Man väljer sin väg 
mellan kontrollerna med hjälp av en karta som är fäst på styret. Stigarna har 
symboler som talar om hur snabba de är att cykla på. En riktigt häftig form av 
orientering!

I år har vi planerat in två Mtbo-träningar under våren och lika många under  
hösten. I samband med detta har vi tänkt köra någon form av introduktion för 
den som inte provat tidigare. Den första träningen är onsdagen den 10e april. 
Introduktionen är planerad till onsdagen den 3e april. Utförlig inbjudan  
kommer att finnas på vår hemsida. https://www.ok-mark.com/ 

För den som vill prova att tävla kommer det under helgen 10 – 12e maj att  
finnas tre tävlingar i Ulricehamn. Det är SM-tävlingar men det är fri anmälan 
och det kommer även att finnas öppna banor. Att det är SM är inte så dra- 
matiskt. Karta och skärmar ser ut som vanligt. Svårighetsnivån är samma 
som på andra tävlingar.  Konkurrensen är möjligen lite hårdare men låt er inte 
skrämmas av det. Passa på att pröva när vi har tävlingar så nära. Kan man 
tänka sig att åka lite längre finns det 2 tävlingar i Värnamo 8e o 9e juni. Under 
O-Ringen i Oskarshamn finns det 5 etapper med Mtbo. Mestadels flack och 
lättcyklad terräng. I Småland har man en serie mindre tävlingar som liksom 
alla andra tävlingar går att hitta på Eventor. 
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Lååångpromenad

När man ätit och druckit sig igenom jul- nyårs- och trettonhelgerna, finns det 
inget som återställer kroppsvätskorna bättre är en riktig långpromenad. Denna 
aktivitet har blivit en välbehövlig tradition i OK Mark, just när årshjulet så 
smått börjat rulla igång. Söndagen den 7 januari var det dags för årets upplaga.  

I ett strålande vinterväder samlades vi, ett sällskap på sju personer under  
ledning av Annika och Bo, på parkeringen vid Mos strand. Utgångsfarten var 
trevande eftersom banans inledning bar konstant uppför i närmare en kilo-
meter. Väl uppe gick stråket längs idylliska byavägar och stigar i en pittoresk 
småskalig bygd med många hästhagar. Dock syntes inga kusar till denna dag. 
Det var väl för kallt kanske. Dagens framavlade smalbenta, främst till ritt 
brukade pållar är oftast beklädda med täcken och schabrak för att klara vårt 
svenska vinterklimat som ju nuförtiden ändå är rätt tödrypande i allmänhet, 
dock inte denna dag. Man spanar förgäves efter robusta Ardennerhästar och 
raggiga nordsvenskar och fjordingar i hagarna numera. De går i alla fall inte 
omkring i nån fuskpäls. 

Banan gick fram parallellt med Öxabäcksvägen och sakkunnig information 
gavs av våra guider om de ställen och gårdar som passerades. Ta till exempel 
gården Mos. Bara namnet väcker ju frågor. Jag har försökt leta gårdsnamns- 
betydelser i olika arkiv men inte funnit några vettiga svar. 

Åt man mycket rotmos där förr i världen? Eller potatismos under senare tider? 
Krösamos? Lungmos kanske? Säkert kan man härleda ordet ur helt andra  
rötter. Intressant om någon kan mer om detta. 

Så kom vi då fram till Backen som hyst både affär och skola en gång i tiden, 
båda nerlagda en gång i tiden.  Öxabäcksvägen passerades och vi kom inom 
kort fram till en bro över Kroksån. Kylan hade klätt in ån i isformationer, rena 
konstverken, som förevigades av mobilkameror. Nu var vi inne i en skog som 
kartlades redan i slutet av 1970-talet av OK Mark och kartan hette då Örby 
SO. Idag skulle den nog vara omöjlig att kunna navigera sig fram i terrängen 
med. Skogsbruket har ommöblerat det mesta under de snart 50 år som gått sen 
dess. 

Den vändplats som vi nu använde som fikapausplats fanns inte då, liksom  
det mesta runt omkring. Solen stod lågt och vi makade ihop oss någorlunda 
hjälpligt för att kunna sitta en stund och blunda mot solen som kanske värmde 
en aning? 

Vandringen gick vidare, fortsatt parallellt med Öxabäcksvägen men nu på  
andra sidan och åt andra hållet. 
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Några märkliga skyltar noterades när vi passerade några hus, Enelid och  
Krokslid, på lite håll. Det kändes lite hotfullt men enligt uppgift så var det  
inte det.  

Strax passerades Kroksån igen vid Kovra och Öxabäcksvägen passerades för 
sista gången. Det är mycket som har passerats idag. Inspirerat av Mos kanske? 
Så kom vi upp till några högt belägna hus med storslagen utsikt över Öresjön 
och sen brant nerför till Torestorpsvägen som också den passerades… innan vi 
slutligen kom tillbaka till utgångspunkten, parkeringen vid Mos strand. 

Som alltid efter en långpromenad; man känner sig nöjd, upplyft och med  
de fakta vi fick ta del utav av Bo och Annika, lite kunnigare om trakten.

     Mikael och Lena, två av de sju. 
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Årsmötesval
Ordförande - Bo Herdersson

Styrelseledamöter - Mikael Bodén, Martin Udd, Jan Olausson, Lennart Karlsson

Styrelsesuppleanter - Gun Frisk, Jonatan Bodén

Revisorer - Eva Andreasson, Berit Svensson

Revisorsuppleanter - Martina Lidén, Lars Eriksson

Valberedning - Arne Persson, Maria Svensson, en representant från styrelsen

Ekonomikommitté - Annika Herdersson, Kerstin Johansson, Rune Arvidsson,  
en representant från styrelsen

Träning- och Ungdomskommitté - Bo Herdersson, Pernilla Karlsson,  
Maria Svensson, tre vakanta platser

Tävlingsansvarig - Bo Herdersson

Informationskommitté - Maria Svensson, Pernilla Karlsson, Anna Thimell,  
Annika Herdersson, en vakant plats

Klädkommitté - Lina Jordeus, Maria Svensson

Kartansvarig - Bo Herdersson

Statistikförare - Berit Svensson

Kontaktperson markfrågor - Bo Herdersson

Sportidentansvarig -Anders Hultin, Lennart Karlsson

Anläggningskommitté - Martin Udd, Heléne Lindberg, Tore Gunnarsson,  
Mikael Bodén, Jan Robertsson, en vakant plats

LOK-ansvarig - Pernilla Karlsson
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Verksamhetsberättelse för OK Mark 2023
Styrelsen för OK Mark får härmed avge verksamhetsberättelse för år 2023.      
Styrelsen har bestått av Johan Lundblad ordförande, Lennart Karlsson kassör, Mikael Bodén 
sekreterare, Gun Frisk, Bo Herdersson, Jan Olausson och Martin Udd. 
Styrelsen har under året haft sex protokollförda möten utöver det konstituerande mötet efter 
årsmötet. De olika kommittéerna har haft ett antal sammankomster. 
Medlemsantalet är 89 st, ett tapp på fem personer från ifjol. 
2023 har varit ett ganska ”ordinärt” år där långpromenad, gympa, KM i mete, upptakter både vår 
och höst är stående inslag och med god uppslutning. Däremot går tävlings-orienterandet till fots 
kräftgång, något som är symptomatiskt för markklubbarna i stort. Det glädjande undantaget kan 
man väl säga är Mtb-orienteringen där en viss ökning skett vad gäller antalet utövare i OK Mark. 
Visserligen är medelåldern bland våra åkare ganska hög men resultatmässigt har det gått så mycket 
bättre. Utmaningar finns utan tvekan och hur framtiden kommer att bli för OK Mark står väl skrivet 
i stjärnorna. Eller hänger på oss medlemmar. 

Tävlingsverksamhet  (L=OL, M=Mtb-o) 
Antal starter under 2023: L 150, M 31. Tot 181
(- 22:175; -21: 73;  -20: 28;  -19: 184;  -18: 205;  -17: 328;  -16: 277;  -15: 259;  -14: 367) 
Antal aktiva under 2023: L 17, M 3, L+M 4. Tot 24  
(22:22; 21: 12;  -20: 12;  -19: 36;  -18: 41;  -17: 49;  -16: 55;  -15: 42;  -14: 52;  -13: 52.) 

Startligan 
Kerstin Johansson 23L
Bo Herdersson 21 (L 16, M 5)
Johan Lundblad 19L
Mikael Bodén  19L
Jonathan Bodén 14L
Rune Arvidsson 13 (L 6,  M 7 )
Eva Andréasson  12L  
Elias Lundblad 12L
Segrarligan ind. starter 
Kerstin Johansson 2L
Lennart Karlsson 2M
Bengt Olsson 2L
Mikael Bodén 1L
Summa segrar under 2023: 7 st.  (2022: 10)

Mästerskap OL 
Bengt Olsson tävlade på Veteran-VM i Slovakien i augusti. Detta resulterade i en 6:e-plats i 
H 80-klassens B-final på sprinten och en 30:e-plats i A-finalen på medeldistansen.
Vid Veteran-SM i september som arrangerades i Askersund/Tiveden, deltog från OK Mark: Eva 
Andréasson, Kerstin Johansson, Bo Herdesson, Markus Bodén, Johan Lundblad samt Mikael Bodén. 
På medel-DM i Tranemo tog Kerstin Johansson en fin andraplats i klassen D 75. 

Övrigt 
Vid 25-mannastafetten utanför Stockholm representerade Jonathan Bodén OK Mark i  
Markbygdens lag.  
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Mtb-O 
Exceptionellt fina framgångar har nåtts av flera av klubbens Mtb-o-cyklister. Det är väl frågan om 
inte OK Mark kanske är landets främsta Mtb-o förening i förhållande till antalet utövare? 1 guld,  
5  silver, 2 brons, 1 fjärdeplats och 1 femteplats på SM-tävlingarna i Finspång resp. Göteborg. 
Lennart, Bo och Rune heter dessa virtuoser på cykel med karta.  

Finspång 6/5 SM masstart   7/5 SM medel  
H65 1:a  Lennart Karlsson  H65 3:a Lennart Karlsson
H70  2:a Bo Herdersson  H70 3:a Bo Herdersson
H80 5:a Rune Arvidsson  H80 4:a Rune Arvidsson

Göteborg 16/9 SM sprint   17/9 SM lång
H65 2:a Lennart Karlsson  H65 2:a Lennart Karlsson
H70 2:a Bo Herdersson  H70 2:a Bo Herdersson

Lennart 1 guld, 2 silver, 1 brons. Bo 3 silver, 1 brons.

Dessutom blev det en andraplats för både Lennart och Rune i Svenska cupen.  
Rune egentligen i ”fel” klass, H 75. Bo blev 6:a i sin klass. 
Slutligen kan nämnas att Bo blev totalfyra i H 70 på O-ringen i Åre. 

Ekonomikommittén 
Ekonomikommittén har under 2023 bestått av Rune Arvidsson, Kerstin Johansson och Annika 
Herdersson. Representant från styrelsen och sammankallande har varit Lennart Karlsson. 
 
På intäktssidan kommer dessa främst från drifts- och underhållsbidrag från kommunen, 
medlemsavgifter samt klädförsäljning (Ullmax). Utgifterna har främst gällt driften och underhåll av 
vår klubbstuga, förbundsavgifter och startavgifter. Årets bokslut blev något mindre minusresultat än 
budgeterat och vi har fortsatt bra likviditet. 

Sportident 
Våra sportidentenheter har under året använts till våra egna träningar och även utlånats till 
grannklubbarnas arrangemang. 

Kurser och Konferenser 
Lennart har deltagit på en Idrottonlinekurs via webben. Bo och Johan har varit på en 
arrangemangsträff. Johan har varit kursledare på en utbildning för tävlingsledare.  

Tränings- och Ungdomskommittén (TrUnK) 
Under 2023 har vi arrangerat Naturpasset i terrängen mellan väg 156 och Ljungaån. Vi har haft 
33 deltagare vilket inbringat 3 300 kr till klubbkassan. Hitta Ut har arrangerats i Örby tätort med 
omgivningar. Detta har varit ett samarrangemang med övriga klubbar i kommunen. Varje klubb har 
haft ett antal kontroller på kartor i sitt område. I samband med detta har vi även haft para-Hitta Ut. 
Gympan i Örbyskolan har haft ett stadigt deltagande på 10-14 personer/gång.  Det har varit 18 unika 
utövare som deltagit vid något tillfälle. Öppethållandet av stugan på söndagar före och efter  
OL-säsongen har utnyttjats av en liten men trogen skara. Strax under 10 besökare är normalt. 
Under våren arrangerades en introduktion i OL och Mtb-O. Tre tillfällen ägnades OL och lika många 
åt Mtb-O. OL-delen samlade fyra deltagare och två av dessa fortsatte sedan med Mtb-O-delen.  
Den hade sammanlagt åtta deltagare. Den sista Mtb-O-träffen arrangerades som en öppen träning 
med hela 32 deltagare från flera klubbar i Västsverige. 
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Kartor 
Vårt kartmaterial har fortlöpande reviderats, både för OL och Mtb-O i de områden som använts  
för träning.  

Tävlingskommittén 
Inga tävlingar var planerade inför 2023. 
Anläggningskommittén 
Kommittén har under 2023 bestått av Heléne Lindberg, Uno Andersson, Tore Gunnarsson, Bernt 
Robertsson, Jan Robertsson, Mikael Bodén och Martin Udd. Vi har under året haft fem planerade 
gemensamma arbetskvällar där vi hjälpts åt att hålla ordning i och runt stugan. 
Utöver de planerade arbetskvällarna har vi hjälpts åt med gräsklippning och allmän tillsyn. Det 
har även under det gångna året lagts en del tid på spåren runt stugan.  Under året som gått har även 
införskaffats nya låscylindrar till stugans ytterdörrar. Likt övriga år så förekommer även uthyrning 
av stugan till aktiviteter som möten, träningar och firanden.  

Klädkommittén 
Under 2023 har klädkommittén bestått av Lina Jordéus och Maria Svensson. Likt tidigare har  
Gun Frisk varit till stor hjälp när det bland annat gäller försäljning av Ullmax. Förutom en löpande 
försäljning av Ullmax-produkter under året så har det funnits övriga kläder till försäljning i vår 
klubbstuga. 

Informationskommittén 
Kommittén har under 2023 bestått av Maria Svensson (sammankallande), Annika Herdersson, 
Pernilla Karlsson (ansvarig för hemsidan), Margareta Robertsson samt Anna Thimell. 
Vår klubbtidning Nytt ifrå’ Markera har getts ut i tre nummer i pappersformat till klubbens samtliga 
medlemmar samtidigt som den lagts ut på vår hemsida. Innehållet har varit alltifrån information 
om vad som ska hända i klubben, till berättelser från klubbens egna medlemmar. I januari startade 
vi igång vår nya hemsida. Vi flyttade vår sida från idrottonline och gick över till Wordpress. 
Stugschema, aktiviteter och annan information som gäller vår klubb läggs in likt tidigare.  
Våra nyheter och aktiviteter som finns på hemsidan länkar vi i samband med Facebook-inlägg  
för att fler ska kunna ta del av vår hemsida och den information som finns där.

Slutord 
Vi, OK Marks styrelse, vill tacka våra medlemmar för alla goda arbetsinsatser som vi tillsammans 
gjort under 2023. När vi nu ställer våra platser till årsmötets förfogande, ser vi samtidigt med 
tillförsikt fram emot 2024. 

Örby 2024-02-21

Johan Lundblad Gun Frisk
Lennart Karlsson Jan Olausson
Martin Udd Bo Herdersson
Mikael Bodén



OK Mark kommer att arrangera 
Naturpasset med start 1 April

Vidare information kommer 
på vår hemsida. 

www.ok-mark.com

Håll utkik!


